
Περί  τριχοφυίας  γυναικείων
γεννητικών οργάνων

Υπάρχει  η  αντίληψη  τις  τελευταίες  δεκαετίες,  ότι
ξυρίζοντας τις τρίχες η γυναίκα από τα γεννητικά της
όργανα, είναι πιο καθαρή…

Δηλαδή αν το έχει αξύριστο, ακόμα και «θάμνο», που λέει και ο λαός, αλλά τηρεί
τους στοιχειώδεις κανόνες υγιεινής, θα εξακολουθεί να μην είναι καθαρή;

Αν και 29 χρονών δεν έχω επηρεαστεί από τις «καραφλές» αποτριχωμένες μόδες,
και δηλώνω λάτρης του φυσικού αξύριστου αιδοίου. Η μόνη δικαιολογία που λένε
όταν ρωτάω, «γιατί το κάνεις;», είναι καθαρά και μόνο για θέμα αισθητικής και
για να είναι καθαρό. Λες και η καθαριότητα εξαρτάται από τις τρίχες!!!

Ερώτηση: Ποιά πιστεύετε ότι είναι τα υπέρ και τα κατά σ’ ένα φυσικό τριχωτό
αιδοίο και σε ένα ξυρισμένο;

Ηλίας
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